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Radny Rady Miasta Marki

Szanowny Pan

Janusz Werezyfiski

Burmistrz Miasta Marki
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Prosze 0 odpowiedz na nastepujace pytania:

1. Jak realizowane i monitorowane sa w Urzedzie Miasta strategie rozwoju,
programy i plany, ktore zamieszczone sa na stronie BIP miasta Marki ?

2. Jakie koszty zostaly poniesione w zwiazku z wykonaniem ww. strategii,
programow i planow a jakie korzysci uzyskalo miasto i mieszkaricy z realizacji
tych dokumentow?

3. Jak oceniane sa mierniki zawarte w ww. dokumentach i jakie wnioski sa
wyciagane z analizy tych miernikow?

4. Czy cele okreslone w ww. dokumentach sa przegladane pod wzgledem
zasadnosci i celowosci i jak sa ewentualnie uaktualniane?

5. Jak realizowany jest proces sprawozdawczy z realizacji ww. dokumentow?
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